

RS6858 Visitors Risk Assessment and Response Measure – From 11/10/2021

	Please answer the following questions	Yes	No	Comments
1	<p>Are you unvaccinated or not completely vaccinated for COVID-19 or your second dose were received less than 14 days prior to your intent visit?</p> <p>(*If you believe your visit is urgent or must visit due to emergency or End-of-Life situation, please proceed to the special instructions and additional precautions)</p>			<p>If YES, No visit.</p> <p>Also see special instructions and additional precautions.</p>
2	<p>Are you unwell in the last 7 days or currently presenting any of the following symptoms:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fever (37. 5°C or higher), night sweats or chills; • Cough; • Runny nose, sore or scratchy throat; • Short of breath. 			If YES, No visit
3	<p><u>Have you been to Victoria, Queensland, and the Australian Capital Territory in the last 14 days?</u></p>			If YES, No visit
4	<p><u>Have you been to New Zealand in the last 14 days?</u></p>			If YES, No visit
5	<p>Have you been in a stay-at-home area in the last 14 days and are not permitted to leave that area?</p>			If YES, No visit
6	<p>Have you been tested and confirmed COVID-19 positive and not be cleared by PHU from isolation?</p>			If YES, No visit
7	<p>Are you waiting for a COVID-19 test result?</p>			If YES, No visit
8	<p>Are you live in a household with a person who is currently isolating?</p>			If YES, No visit
9	<p>Have you been identified as a close contact of a person with confirmed COVID-19 in the last 14 days?</p>			If YES, No visit
10	<p>Have you been identified as a casual contact of COVID-19 and not been tested negative in the last 14 days?</p>			If YES, No visit.
<p>If the visitor replied YES to any of the above questions, the visitor should not enter the facility.</p> <p>If the visitor replied NO to all of the above questions, the visitor can enter the facility.</p>				



From 11/10/2021, visitors enter the residential aged care facility

- need to go through a booking system, preferred three days in advance of your intent visit;
- will be allowed in resident's room if it is a single room, or in a designated visiting area assigned by the facility;
- will not be allowed in communal area;
- must wear a surgical mask inside the facility at all times;
- are restricted to two visitors (12 years and over) per resident per day;
- are restricted by the booking schedule for shared meeting venue to a maximum of 2 hours per visit (unless obtained prior agreement from facility manager);
- are not allowed to bring in children under 12 years old.
- must be fully COVID-19 vaccinated and their second dose was received at least 14 days prior to their visit;
- must successfully pass the temperature check, symptom and travel history screenings at entry;
- must complete QR Codes checking in and out to assist NSW Health for contact tracing;
- practise hand hygiene and observe physical distancing (1.5 metres);
- adhere to any infection control instructions or signage (e.g. do not remove masks inside the facility) at all times.

Special Instructions and additional precautions

- If the visitor is unvaccinated or part vaccinated (completed 1 dose of 2nd dose less than 14 days prior) MUST enter the facility for emergency or End-of-Life visit, the visitor will be asked to provide a COVID-19 negative testing result which was done within 72 hours OR the visitor will be asked to attend a Rapid Antigen Test (RAT) on site. The test will take up to 1 hour for the result to be revealed and it is a nasal swab conducted by a Registered Nurse.
- Unvaccinated or part vaccinated visitor will also be required to put on gloves and gown in addition to mask throughout the duration of their visits.



RS6858 訪客風險評估及應對措施 - 從 11-10-2021 開始

	請回答以下問題	是	不是	註釋
1	<p>您是否未接種或未完全接種新冠病毒疫苗，或者您的第二劑疫苗是在您有意探訪前不到 14 天接種的？</p> <p>（如果您認為您的探訪是緊急的，或者必須進入院舍進行緊急或善終探訪，請繼續執行特殊說明和其他預防措施。）</p>			<p>如果回答是，則不能訪問。</p> <p>另請參閱特殊說明和其他預防措施。</p>
2	<p>您在過去 7 天內是否感到不適或目前是否出現以下任何症狀：</p> <ul style="list-style-type: none"> • 發燒（37.5°C 或更高）、盜汗或發冷； • 咳嗽； • 流鼻涕、喉嚨痛或發癢； • 氣短。 			如果回答是，則不能訪問。
3	<u>您在過去 14 天內去過維多利亞、昆士蘭和澳大利亞首都直轄區嗎？</u>			如果回答是，則不能訪問。
4	<u>您在過去 14 天內去過新西蘭嗎？</u>			如果回答是，則不能訪問。
5	您是否在過去 14 天內待在居家區域並且不允許離開該區域？			如果回答是，則不能訪問。
6	您是否已接受檢測並確認新冠病毒呈陽性，並且未被公共衛生部門解除隔離？			如果回答是，則不能訪問。
7	您在等待新冠病毒檢測結果嗎？			如果回答是，則不能訪問。
8	您是否與目前正在隔離的人同住？			如果回答是，則不能訪問。
9	在過去 14 天內，您是否被確認為確診新冠病毒的人的密切接觸者？			如果回答是，則不能訪問。
10	您是否被確定為新冠病毒的臨時接觸者，並且在過去 14 天內未檢測為陰性？			如果回答是，則不能訪問。
<p>如果訪客對上述任何問題的回答是“是”，則訪客不應進入院舍。</p> <p>如果訪客對上述所有問題都回答“否”，則訪客可以進入院舍。</p>				



自 2021 年 10 月 11 日起，進入療養院的訪客：

- 需要通過預訂系統（週一至週五上午 9 點至下午 5 點），最好提前三天預訂；
- 將被允許進入單人房間，或在療養院的指定探訪區；
- 不允許進入公共區域；
- 必須始終在院舍內佩戴外科口罩；
- 每位院友每天僅限兩名訪客（12 歲及以上）；
- 每次訪問最多限制為 2 小時（除非事先獲得院長的同意）；
- 不允許攜帶 12 歲以下的兒童。
- 必須完全接種新冠病毒疫苗，並且在探訪前至少 14 天接種了第二劑；
- 必須在入院時成功通過體溫檢查、症狀和旅行史篩查；
- 必須完成二維碼簽入和簽出，以幫助新州衛生局快速追蹤接觸者。
- 保持手部衛生並保持社交/身體距離（1.5 米）；
- 始終遵守任何感染控制說明或標誌（例如，不要在院舍內取下口罩）。

特殊說明和其他預防措施

- 如果訪客未接種疫苗或接種了部分疫苗（在不到 14 天之前完成第二劑的第一劑）但必須進入院舍進行緊急或善終探訪，訪客將被要求提供 72 小時內完成的新冠病毒陰性檢測結果，或者訪客將被要求參加現場的快速抗原檢測 (RAT)。該測試最多需要 1 小時才能顯示結果，並且它是由註冊護士進行的鼻拭子測試。
- 未接種疫苗或部分接種疫苗的訪客在訪問期間除了戴口罩外，還需要戴手套和長袍。

